

Dagsorden for menighedsrådsmøde torsdag den 26. februar 2026 kl. 19.00-22.00

Henrik Faurby deltager i pkt 1 og 2.

	Tid Ansvarlig for punkt Ansvarlig for handling
1. Indledning v. Annette ref: Annette talte opbyggelsen	19.00-19.10
2. Besøg af Henrik (D) Vi får i aften besøg af den sidste fra personalegruppen – nemlig Henrik. Vi får mulighed for en drøftelse af Henriks arbejde samt mulige opmærksomhedspunkter for os som MR. Ramme for drøftelsen: Hvordan går det helt generelt med de opgaver, der ligger hos Henrik? Hvad fylder aktuelt i arbejdet? • Glæder og bekymringer? • Ændringer ift de nye visioner? Er der noget MR skal være opmærksom på i den kommende tid ift Henriks funktioner? Ekstra snak: Der er gang i en oprydning på pulpituret i kirken. Nogle ting skal MR forholde sig til – og vi hører lige Henrik om, hvad der er tale om. Referat Degnen orienterede om dennes virke Der udtryktes stor taknemmelighed over degnens virke	19.10-19.40
3. Siden sidst (O) Praktikant. Der gives en status. Referat Der gives en status Den planlagte unge-undersøgelse lykkedes ikke at gennemføre pga for få tilmeldte Kort evaluering af frivilligfesten	19.40-19.50 Jes
4. Skimmelprojektet (O,D) Møde med provstiet om skimmelprojektet. Torben og Sven har været til møde med provstiet ift skimmelprojektet. Vi får et referat fra mødet, der eftersendes. Projektet bliver anderledes end vi havde regnet med. Der skal ikke skiftes gulve alligevel, men i stedet iværksættes en grundig rengøring af inventaret i kirken	19.50-20.10 Torben

(der skal laves en sag om dette – og søges om det først). Det skyldes, at skimmelniveauet i kirkerummet er på et niveau, hvor det ikke giver mening at køre det store skyts ind. Men: Vi har fået et direkte påbud om, at flygelet skal fjernes fra kirken så hurtigt som overhovedet muligt. Det skal renoveres, og vi må selv finde en løsning med musik indtil vi får det tilbage. Det må vi drøfte nærmere. Der er en række andre forhold, der skal arbejdes med (procedurer for udluftning, rengøring m.v.). Det vil fremgå af referatet fra mødet. Projektet incl beskrivelserne af rengøring af kirkeinventaret skal nu beskrives endeligt, sendes til provsti, Stift og Nationalmuseum. Måske kommer vi videre i efteråret 27. Dette betyder også, at kirken er tilgængelig også i efteråret 26. Referat Flyglet fjernes efter koncerten den 6. april. Organisterne undersøger mulige og evt midlertidige alternativer	
5. Reklameskilt (O, D) Torben orienterer om status på vores ansøgning om etablering af et reklameskilt ud mod Nørregade. Referat Orientering blev givet Lokalplanen for indre by forhindrer opstilling af et reklameskilt Dog: Sankt Hans Plads hører under lokalplanen for Kongens Have. Fredningsnævnet er her øverste myndighed. Der arbejdes på en ansøgning.	20.10-20.20 Torben
6. Ny tolkebokse og boks til forbøn (D,B) Vi har fået en tømrer til at give et overslag på at lave en boks til tolkene – og måske en tilsvarende (lidt større) til forbøn (for at begrænse lyden udefra). Overslaget siger kr. 10.000 for tolkeboksen og lidt mere for forbønsaflukket. Hvad siger vi til det?? Referat Boksen bør være en ikke fast installation. Det undersøges, om der kan laves én boks til begge formål.	20.20-20.30 Sven
7. Økonomi (D, B) Kort status på den økonomiske situation. Drøftelse af, hvad der skal prioriteres igangsat/indkøbt i den kommende tid.	20.30-21.00 Claus, Torben m.fl.

Pianist til voksenkoret. På vores møde med organisterne på sidste MR møde blev der nævnt ønsket om et få tilknyttet en pianist til voksenkoret. Sanne får lavet et overslag over udgiften til dette (eftersendes), og har en pianist på hånden. Vi skal beslutte, om vi vil prioritere dette. Ønsker til budget 27? Hvad vil vi søge om – og hvad skal vi finde priser på? APV relaterede udgifter. Der er arbejdet videre med vores APV og de fokuspunkter, der blev beskrevet der. Torben orienterer om de punkter, der allerede nu kan sættes økonomi på. Referat Orientering blev givet Nærmere gennemgang af oplæg til årsregnskab gives på det kommende møde Pianist til voksenkoret: Rådet godkendte ansøgningen fra menighedsmusikeren. APV: Orientering blev givet	
8. Fra Messy Church til KirkeKaos til ??? En fortsættelse af vores visionsdrøftelse (O, D). Messy church blev for ikke så længe siden omdøbt til KirkeKaos og forsøgt nytænkt. Tilslutningen har været blandet, og Esbern og Peter har derfor i samråd med nogle af de ansvarlige besluttet, at det skal nedlægges – og der skal tænkes nyt. Vi har en menighed, hvor en del knytter til ved missionsforeningerne, men der er også en stor gruppe, der har kirken som deres primære fællesskab. Så langt vi kan fornemme er der i menigheden en efterspørgsel efter menighedsfællesskaber, hvor man kan mødes ud over gudstjenesterne – også i børnefamilier. Men hvordan skal det se ud? Hvilke former, rammer m.v.? Og hvor kommer familieudvalget ind? Vi tager en indledende drøftelse af dette – og arbejder videre med det på de kommende møder. Referat. Punktet blev drøftet Der arbejdes videre: Præster, kirke-kulturmedarbejdere, Birgitte, Sven, Jes og inddragelse af frivillige fra KirkeKaos	21.00-21.30 Peter m.fl.
9. Diverse information a) Generel information. b) Nyt fra præsterne c) Nyt fra kontaktperson d) Nyt fra kassereren e) Nyt fra kirkeværgen	21.30-21.45

f) Nyt fra medarbejderrepræsentant g) Nyt fra udvalg i øvrigt Referat Præsterne: - Nyt fra Somaligruppen - Der arbejdes videre med en mulig menighedstur til Israel i 2027	
10. Eventuelt Referat Orientering om oprydning af sydpulpituret	21.45-22.00
Underskrifter <i>Pet. O. Jørgensen</i> <i>Annette Winther</i> <i>[Signature]</i> <i>[Signature]</i> <i>Søren Kar</i> <i>Torben Buelgaard</i> <i>Bente Skargaard</i> <i>[Signature]</i>	

[Signature]